

## ໄມ້ທ່ອນ ຈາກເຂດປ່າຜະລິດ (v5.2)

		ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນແຕ່ລະບາດກ້າວ Verification step-by-step (POFI)		
ຜືນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ (IMS)	ເວລາໃນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
ປ່າໄມ້/ສໜ1	ການສໍາຫຼວດກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ	ການສໍາຫຼວດຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນສໍາລັບ ການຂຸດຄົ້ນ	ແຜນທີ່ທີ່ຕັ້ງຂອງຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນ, ບັນຊີໄມ້ຍືນຕົ້ນທີ່ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ, ບົດລາຍງານການສໍາຫຼວດກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ.	DAFO, (DFU)	ກວດກາຄວາມຊັດເຈນຂອງແຜນທີ່ ຂຸດຄົ້ນ, ການກຳນົດຊະນິດພັນໄມ້, ກວດກາ ວັດແທກ ສຸມຕົວຢ່າງຂະໜາດ ແລະ ຄຸນນະພາບຂອງຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນທີ່ໄດ້ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ.	-	ກ່ອນແຜນດຳເນີນງານປະຈຳປີຂອງແຂວງ ທີ່ຮ່າງໂດຍ PAFO
	ການໝາຍຕົ້ນໄມ້	ການໝາຍຕົ້ນຕັດ	ບັນຊີຕົ້ນໄມ້ຍືນຕົ້ນທີ່ຄັດເລືອກໃຫ້ຕັດ	DAFO (DFU)	-	-	-
	ການຕັດ / ການບັນທຶກ	ການຕັດ, ການບັນທຶກ, ການວັດແທກໄມ້ທ່ອນ ແລະ ການໝາຍໜ້າໄມ້ຊົ່ວຄາວ (ໃນຜືນທີ່ສູງຊັ້ນ: ການລາກແກ່ໄປ ສໜ 1)	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ໃນສໜ1 (ແບບຜິມ 2A)	DAFO (DFU)	ກວດກາທີ່ຕັ້ງຂອງຕົ້ນໄມ້ທີ່ໄດ້ຕັດລວມທັງແຜນທີ່ຂຸດຄົ້ນ / ແບບຜິມ 2A, ກວດກາ ວັດແທກສຸມຕົວຢ່າງໄມ້ທ່ອນ.	-	ໃນໄລຍະຂຸດຄົ້ນ ແລະ ໄລຍະວັດແທກໄມ້ທ່ອນໃນ ສະໜາມ 2
	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລົດບັນທຶກ	ການຂຶ້ນໄມ້ຂຶ້ນລົດສໍາລັບ	ໃບນຳສິ່ງໄມ້ທ່ອນສໜ 1-ສໜ 2 (ແບບຜິມ 3A)	DAFO (DFU)	ກວດກາສຳເນົາແບບຜິມ 3A ໃນປ່າໄມ້/ສໜ1 ແລະ ສໜ 2	-	ໃນໄລຍະຂຸດຄົ້ນ ແລະ ໄລຍະວັດແທກໄມ້ທ່ອນໃນ ສະໜາມ 2

ຜູ້ທີ່	ຈຸດຕ້ອງໄສການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນແຕ່ລະບາດກ້າວ Verification step-by-step (POFI)		
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໄສການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ພາກສະໜາມ)	ການສຶມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕ້ອງໄສ (IMS)	ເວລາໃນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
		ການເຄື່ອນຍ້າຍໄປ ສໜ 2	ຕໍ່ບັນຊີການເຄື່ອນຍ້າຍໄມ້.		(ແຫຼ່ງທີ່ມາຂອງໄມ້, ເບີທ່ອນ) ແລະ ກວດກາວັດແທກສຸ່ມຕົວຢ່າງໄມ້ທ່ອນ.		
ສໜ 2	ການຮັບໄມ້ທ່ອນເຂົ້າ ສໜ 2	ການບັນທຶກໄມ້ທ່ອນເຂົ້າໃນບັນຊີໄມ້ ສໜ 2	ບັນຊີໄມ້ທ່ອນ ເຂົ້າ ສໜ 2 (ແບບຝົມ 4A).	DAFO (DFU)	-	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງໄມ້ທ່ອນອອກຈາກ ສໜ1 ແລະ ຂໍ້ມູນໄມ້ທ່ອນຮັບເຂົ້າ ສໜ 2: ສັງລວມຈຳນວນໄມ້ທ່ອນຕາມແຕ່ລະຊະນິດຜັນໄມ້	ໃນໄລຍະຊຸດຄົ້ນ ແລະ ໄລຍະວັດແທກໄມ້ທ່ອນໃນ ສະໜາມ 2.
	ການວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ທ່ອນ	ການວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບໄມ້ທ່ອນ ແລະ ການໝາຍໜ້າໄມ້ຖາວອນ	ແບບຝົມ ການວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ (ແບບຝົມໃນ 0902/ກປ 2021), ບັນຊີໄມ້ທ່ອນໃນສໜ2 (ແບບຝົມ 5A).	PAFO (PFS) ແລະ DAFO	ກວດກາ ວັດແທກ ການສຸ່ມຕົວຢ່າງ ໄມ້ທ່ອນ ທີ່ໄດ້ວັດແທກ ແລະ ການຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ.	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕົ້ນຕັດຍືນຕົ້ນທີ່ໄດ້ໝາຍໃຫ້ຕັດ ແລະ ໄມ້ທ່ອນທີ່ໄດ້ ວັດແທກ ແລະ ຈັດຊັ້ນຄຸນນະພາບ.	ໃນໄລຍະຊຸດຄົ້ນ ແລະ ໄລຍະວັດແທກໄມ້ທ່ອນໃນ ສະໜາມ 2
	ການສ້າງເປັນຊີໄມ້ທ່ອນ ການຈິດທະບຽນຂຶ້ນເປັນຊັບສິນຂອງລັດ.	ການຈັດເປັນບັນຊີໄມ້ສໍາລັບ ການປະມຸນ ຈິດທະບຽນຂຶ້ນເປັນຊັບສິນຂອງລັດ.	ບັນຊີໄມ້ ເພື່ອປະມຸນ ບັນຊີ ຊັບສິນຂອງລັດ	POIC (IMEX) POF (SA)	- -	- -	- -

ຜືນທີ່	ຈຸດຕ້ອງໂສ້ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ທີ່ສໍາຄັນ	ການຄຸ້ມຄອງຂໍ້ມູນໄມ້ຂອງຜູ້ປະກອບການ (Operational control)			ການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ ເປັນແຕ່ລະບາດກ້າວ Verification step-by-step (POFI)		
		ກິດຈະກຳ	ການບັນທຶກຂໍ້ມູນໄມ້ໃນຕ້ອງໂສ້ການສະໜອງໄມ້	ຄວາມຮັບຜິດຊອບ	ການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງຂໍ້ມູນໄມ້ (ຝາກສະໜາມ)	ການສົມທຽບຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງຕ້ອງໂສ້ (IMS)	ເວລາໃນການກວດກາຢັ້ງຢືນຄວາມຖືກຕ້ອງ
	ການປະມຸນ	ການດໍາເນີນການປະມຸນ	ບັນຊີໄມ້ໃນການປະມຸນ	POIC (IMEX)	-	-	
	ການລົບລ້າງບັນຊີໄມ້ອອກຈາກຊັບສິນຂອງລັດ.	ລົບລ້າງບັນຊີໄມ້ທີ່ໄດ້ປະມຸນອອກຈາກຊັບສິນຂອງລັດ.	ບັນຊີໄມ້ເປັນຊັບສິນຂອງລັດ	POF (SA)	-	ຂໍ້ມູນໄມ້ ລະຫວ່າງ ໄມ້ທ່ອນຈິດທະບຽນ ຂຶ້ນເປັນຊັບສິນຂອງລັດ, ໄມ້ທ່ອນເປັນບັນຊີ ຊັບສິນຂອງລັດ ແລະ ໄມ້ທ່ອນທີ່ໄດ້ ລົບລ້າງ ອອກຈາກບັນຊີຊັບສິນຂອງລັດ: ສັງລວມຈຳນວນ ແລະ ບໍລິມາດໄມ້ທ່ອນຕາມແຕ່ລະຊະນິດຜັນໄມ້ ແລະ ຊັ້ນຄຸນນະພາບ.	ຫຼັງຈາກ ໄມ້ທີ່ໄດ້ປະມຸນໄດ້ລົບລ້າງອອກ ບັນຊີຊັບສິນຂອງລັດ ແລະ ກ່ອນຈະເຄື່ອນຍ້າຍໄມ້ ໄປ ສໜ 3.
	ການຂຶ້ນໄມ້ໃສ່ລິດບັນທຸກ.	ຂຶ້ນໄມ້ທ່ອນໃສ່ລິດບັນທຸກ ເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍ ໄປ ສໜ 3	ໃບນໍາສົ່ງໄມ້ທ່ອນ ຈາກ ສໜ2-ສໜ3 (ແບບຜິມ 7A) ຕໍ່ບັນຊີໄມ້ທີ່ເຄື່ອນຍ້າຍ	PAFO ແລະ DAFO (PFS)	ກວດກາ ວັດແທກ ສຸ່ມຕົວຢ່າງໄມ້ທ່ອນ ໃນບັນຊີໄມ້ທີ່ໄດ້ ປະມຸນທີ່ກະກຽມ ເພື່ອເຄື່ອນຍ້າຍ.	-	ຫຼັງຈາກ ໄມ້ທີ່ໄດ້ປະມຸນ ໄດ້ລົບລ້າງອອກຈາກ ບັນຊີຊັບສິນຂອງລັດ ແລະ ກ່ອນຈະເຄື່ອນຍ້າຍໄມ້ໄປ ສໜ 3.